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Město Velvary, náměstí Krále Vladislava l, 273 24 Velvary  

tel. 315 617 001, fax 315  617 000,  e-mail: el.podatelna@velvary.cz 

__________________________________________________________ 

 

 

 

Z á p i s   č. 1/2023 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Velvary  

konaného dne 24. ledna 2023 od 18:00 hod. v secesním sále městského muzea 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Ověřovatelé zápisu: Ing. Jitka Valchářová, David Vedral 

Návrhová komise: Šárka Štefaniková, Ing. Jana Tlustá 

 

Návrh programu jednání: 

1. Úvod 

2. Zpráva starosty o dění v posledním období a významné akce roku 2023 

3. Zpráva místostarosty o probíhajících investičních akcích, zprávy z jednání výborů 

4. Přehled investičních a dotačních záměrů, projektů a akcí na rok 2023 

5. Rozpočtové opatření č. 09/2022 – závěrečné s výsledky čerpání rozpočtu 

6. Návrh na vyřazení poškozených a neupotřebitelných předmětů z majetku města 

7. Návrh darovací smlouvy mezi investorem  a městem Velvary ošetřující 

převod nově vybudovaného vodovodního řadu na pozemcích parc. č. 421/12, 421/17 a 

1843, v k. ú. Velvary 

8. Pozvánky na blízké společenské, kulturní a sportovní události 

9. Rozprava 

10. Závěr 

 

1. Úvod 

 

Zasedání bylo zahájeno v 18:10 hod. Pan starosta nejprve přivítal přítomné členy a veřejnost 

na prvním letošním zasedání zastupitelstva města. Dále konstatoval, že zastupitelstvo města je 

usnášeníschopné, je přítomno 12 členů, a omluvil členy zastupitelstva města p. Šmída 

a p. Ing. Vojtěchovského. Dále omluvil paní Mgr. Kateřina Linhartovou, Ph.D., která se 

na jednání dostaví později. Dále omluvil pana tajemníka městského úřadu Ing. Moulise, který 

je na dovolené. 

 

 

Pan starosta navrhl za členy návrhové komise Š. Štefanikovou a Ing. Tlustou (PRO – 12, 

PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0) a za ověřovatele zápisu Ing Valchářovou a p. Vedrala (PRO –

 12, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). Zapisovatelem zápisu byla určena V. Lipavská. 

 

Poté starosta požádal zastupitelstvo města o schválení programu či o navržení změn. Nikdo 

z přítomných zastupitelů nevznesl návrh na změnu programu. Starosta města poté nechal 

zastupitelstvo města o programu hlasovat. Program zasedání byl schválen (PRO – 12, 

PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 
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2. Zpráva starosty o dění v posledním období 

 

Starosta se nejprve ohlédl za závěrem loňského roku a poděkoval všem, kdo se organizačně či 

účastí podíleli na adventních akcích. Ty se vydařily adventní trhy, koncert sboru Boni Pueri 

na Záložně, otevření perníkové expozice na špejcharu i koncert spolku Období sboru v kostele 

sv. Jiří se vydařily a těšily se hojné návštěvě. 

Dále starosta provedl výčet akcí, které se konaly na Záložně, kde zatím sbíráme zkušenosti s 

provozem. A zatím se vše daří – plesy a taneční. Starosta při této příležitosti pozval přítomné 

dne 28. 1. 2023 v sobotu na závěrečný ples tanečních kurzů, který je veřejný.  

Momentálně se nejvíce řeší na radnici rozpočet, jsou rozjednané nějaké akce, problémem je 

cena energií, i když jsou vládou zastropované ceny, nejsme si jisti, zda všechny organizace 

dobře odhadly provozní náklady a rozpočet je tedy poněkud nejistý. Stanovené zálohy na 

energie jsou navíc neúměrně vysoké, což dělá problém i příspěvkovým organizacím, a proto 

předpokládáme, že se v letošním roce bude zastupitelstvo scházet častěji z důvodu 

rozpočtových opatření. 

 

3. Zpráva místostarosty o probíhajících investičních akcích, zprávy z jednání výborů 

 

Pan starosta informoval o investičních akcích na místo pana místostarosty, který byl 

nepřítomen. Investiční akce probíhající: v současné době probíhají pouze drobné akce – 

opravy městských bytů, chodník u nádraží, obnova zeleně v intravilánu města (bude probíhat 

od února – jedná se o ošetření lipových alejí a s tím bude souviset i poměrně četné kácení. 

Budou se kácet i některé lípy po cestě k MŠ, ke kostelu Všech svatých, v ulici Nábřeží a 

významná probírka v parku u ZŠ – všechny pokácené stromy se nahradí (asi 100 ks), též 

budou některá místa doplněna o nový mobiliář. Protože každé kácení je citlivé, starosta 

požádal zastupitele, aby informovali občany, že kácení stromů bylo navrženo dendrologem a 

arboristou, vyjádřila se k němu Agentura ochrany přírody a krajiny, odbor životního 

prostředí i památkáři. Cílem města bylo zeleň ošetřit a žádali jsme projektanty, aby káceli co 

nejméně, ale i tak se některé stromy již nedaly zachránit.  

 

V 18:23 hod. se dostavila na zasedání zastupitelstva města Mgr. Linhartová, Ph.D., počet 

přítomných členů zastupitelstva města se tak zvýšil na 13. 

 

Dále starosta informoval, že město bude žádat o dotaci 90% z Norských fondů o umístění pěti 

hlásičů pro měření ovzduší. Toto funguje tak, že dojde k instalaci měřičů před zimou a po 

zimě se toto měření vyhodnotí, technicky bude toto zajištěno prostřednictvím společnosti 

Colsys, která nám v současné době zařizuje i varovný a výstražný systém. 

 

4. Přehled investičních a dotačních záměrů, projektů a akcí na rok 2023 a informace o 

přípravě rozpočtu města Velvary pro rok 2023 

 

Pan starosta připomenul též plánované investiční akce s dotační podporou – v loňském roce 

jsme byli úspěšní v získávání projektů, Máme schválenou dotaci na druhou část rekonstrukce 

MŠ (topení, elektrorozvody), investice cca 7 mil (dotace 4,5 dotace), rekonstrukce ulice Petra 

Bezruče za 10 mil (50% dotace), zde je ale nutné udělat nejprve rekonstrukci kanalizace pod 

povrchem ulice Petra Bezruče a to z vlastních zdrojů. Nyní čekáme na zpracování aktuálního 

rozpočtu na opravu kanalizace. 

Dalšími schválenými dotačními projekty jsou obnova informačního turistického systému po 

městě, intravilán zeleně ve městě, energetická koncepce města (500 tis.) Dále se připravujeme 

na podání žádosti o dotaci na kanalizaci a ČOV v Ješíně (nyní jsme získali stavební povolení). 

Podrobněji o plánech a akcích starosta informuje ve Zpravodaji z Velvarska. Zastupitelstvo 

města vzalo na vědomí Přehled investičních a dotačních záměrů, projektů a akcí na rok 2023. 
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5. Rozpočtové opatření č. 9/2022 - návrh 

 

Z důvodu změny vztahu rozpočtu města k jiným rozpočtům v oblasti příjmů i výdajů (dáno 

zákonem č. 250/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů), a úpravou dle dosahované 

skutečnosti na straně příjmů a změny potřeb na straně výdajů je třeba schválit zastupitelstvem 

města RO č. 9/2022. Jde o rozpočtové opatření závěrečné, kterým se bilancuje čerpání 

rozpočtu v roce 2022. Rozpočtová rezerva se jím navyšuje na 23 mil. Kč, což je způsobeno 

jednak opatrným odhadem příjmů a nedočerpáním všech rozpočtovaných výdajů – některé se 

budou muset přesunout do roku 2023. Nyní dojde k přiřazení rezervy k plánovaným akcím, 

což navrhne rada ve spolupráci s finančním výborem, rozvržení bude předmětem prvního 

rozpočtového opatření roku 2023, které se bude schvalovat koncem února či počátkem 

března. Bude nutné jej dobře promyslet s ohledem na ceny energií. Rada materiál projednala 

dne 23. 1. a doporučuje jej schválit. Zastupitelstvo města schválilo Rozpočtové opatření 

č. 9/2022 ve znění předloženého návrhu (PRO – 13, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

 

6. Návrh na vyřazení poškozených a neupotřebitelných předmětů z inventáře města 

 

Odbor správy majetku předkládá seznam předmětů navržených k vyřazení z inventarizačního 

seznamu města v roce 2023. Předměty uvedené v seznamu se již nedají používat, jsou 

poškozené, nefunkční, zastaralé a opravy jsou nerentabilní. Neprůstřelná vesta byla odvezena 

na Ukrajinu. Alkoholtester byl přivezen použitý z KŘP Brno, nikdy nebyl zprovozněn, není 

zkalibrován, MP používá jiný alkoholtester. Rada města návrh projednala dne 23. 01. a 

doporučuje jej schválit. Zastupitelstvo města vyřazuje uvedené předměty z inventarizačního 

seznamu města (PRO – 13, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

 

7. Návrh Darovací smlouvy mezi investorem  a městem Velvary 

na prodloužení vodovodního řádu na pozemcích parc. č. 421/12, 421/17 a 1843, vše v k. ú. 

Velvary 

 

Město Velvary uzavřelo v roce 2020 smlouvu o budoucím provozování vodovodu, který bude 

předán investorem do vlastnictví města. Původním investorem stavby byla paní  

, která pozemky předala panu , bytem Praha 8, který předmětný 

vodovod v Chržínské ulici (za bývalou vlečkou k cukrovaru) vybudoval. Předmětem daru je 

vodovodní řád PE 100, délky 88,26 m, schválený kolaudačním souhlasem MěÚ Slaný ze dne 

8. 7. 2022. Hodnota daru byla dárcem vyčíslena na částku 260.105 Kč včetně DPH. 

Provozovatelem vodovodu zůstanou Středočeské vodárny, a.s. Kladno. Součástí darovací 

smlouvy jsou veškeré doklady, potřebné k převzetí daru. Platnost smlouvy je dále podmíněna 

uzavřením smluv o zřízení věcného břemene služebnosti inženýrské sítě (vodovodu) mezi 

oprávněným tj. městem Velvary a současnými vlastníky pozemků parc. č. 421/12, 421/17 

a 1843 k. ú. Velvary. Rada města materiál projednala dne 23. 1. 2023 a doporučuje 

zastupitelstvu jej schválit. Zastupitelstvo města schválilo přijetí daru od pana : a 

to vodovodní řád na pozemcích parc. č. 421/12, 421/17 a 1843 v k. ú. Velvary 

ve finanční hodnotě 260.105 Kč včetně DPH a schvaluje uzavření souvisejících dvou smluv 

o vložení věcného břemene služebnosti inženýrské sítě do výše uvedených pozemků. (PRO – 

13, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

 

8. Pozvánky na blízké společenské, kulturní a sportovní události 

 

Starosta města pozval na Hasičský ples 11. 3., dále zvažujeme 25. 3. udělat ještě městský ples 

na závěr sezóny. Další akce jako například 8. 5. Stopou Slánského Oriona na náměstí, 1. 4. 

Vajíčkobraní na náměstí, Dědkiáda na Účku 20. 5. a Krajská postupová přehlídka mladého a 

experimentujícího divadla DEVADELVARY na Záložně 14. - 16. 4. Všechny akce budou 
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průběžně anoncovány ve zpravodaji. Starosta města připomněl pro všechny spolky, že do 30. 

1. 2023 je možné podávat žádosti o granty a předem všem poděkoval za chuť veřejné a 

spolkové akce pořádat. Zastupitelka pí K. Linhartová pozvala přítomné na vernisáž 

výtvarného salónu městském muzeu, která se bude konat dne 3. 3. (do 17. 2. je možné, aby lidé 

nosili svá díla, která budou následně vystavena), dále pozvala dne 5. 3. na dětský karneval na 

Záložně.  Zastupitelstvo města vzalo na vědomí pozvánky na kulturní a společenské události. 

 

9. Rozprava 

 

Starosta zahájil rozpravu připomínkami z minulého zasedání: 

 

Na posledním zasedání zastupitelstva upozornila pí na dopravní značku u DPS, 

která je umístěna příliš nízko a hrozí nebezpečí úrazu – technická četa tuto značku posunula 

výše. Ze zastupitelů vystoupila pí Tlustá s připomínkami k cyklostezce: žádá o vysázení 

alespoň pěti topolů u cyklostezky v Ješíně a zabudovat zde odpadkové koše s pytlíky na 

exkrementy. Veřejnost: pí  vznesla dotaz ohledně nové výsadby stromů vedle cesty 

na Radovič, zda je města? Starosta odpověděl, že se jedná o výsadbu společnosti METAL 

TRADE COMAX za pomoci odborné firmy. Osázení protihlukového valu bylo jednou 

z podmínek pro rozšíření areálu firmy stanovenou městem. Tento prostor bude městu 

v budoucnu předán jako veřejné prostranství možné k užívání. 

 

Starosta ještě informoval o současných problémech v ZŠ s 8. a 9. třídou, kde musí zasahovat i 

Policie ČR. Situace je řešena ve spolupráci s ředitelem školy, ale celková situace není snadná. 

Zastupitelka pí Tlustá, zástupkyně ředitele ZŠ, potvrdila, že situace ve škole je opravdu 

celkově náročná. S paní psycholožkou ZŠ děti nechtějí komunikovat a spolupráce s OSPOD je 

velmi pomalá. Pí Tlustá poznamenala, že probíhají ve škole různé přednášky, například i o 

kyberprostoru pro 6. a 7. třídy o bezpečnosti na sociálních sítích. Což je také velký problém. 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace sdělené v rámci rozpravy. 

 

10. Závěr 

 

Zasedání zastupitelstva města ukončil starosta města v 19:13 hodin, poděkoval všem za účast 

a pozval na další jednání zastupitelstva, které bude zřejmě koncem února či počátkem března. 

 

 

 

 

 

 

…………………………………..                                      ……………………………… 

       ověřovatelé zápisu                                                                       starosta města  

 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotovila: Veronika Lipavská 
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      Město Velvary, náměstí Krále Vladislava l, 273 24 Velvary  

tel. 315 617 001, fax 315 617 000,  e-mail: el.podatelna@velvary.cz 

__________________________________________________________ 
 

 

Usnesení č. 1/2023 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Velvary  

konaného dne 24. ledna 2023 od 18:00 hod. v secesním sále městského muzea 

 

 

Zastupitelstvo města schvaluje: 

 

- program zasedání zastupitelstva, 

- ověřovatele zápisu (Ing. Valchářová, D. Vedral) a návrhovou komisi (Š. Štefaniková, 

Ing. Tlustá), 

- rozpočtové opatření č. 9/2023, ve znění předloženého materiálu, 

- vyřazení poškozených a neupotřebitelných předmětů z inventáře města dle 

předloženého návrhu, 

- Darovací smlouvu mezi investorem  a městem Velvary na prodloužení 

vodovodního řádu na pozemcích parc. č. 421/12, 421/17 a 1843, vše v k. ú. Velvary. 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí: 
 

- zprávu starosty o dění ve městě v posledním období, 

- informace o probíhajících investičních akcích, 

- zprávy z jednání finančního a kontrolního výboru, 

- informace o investičních a dotačních záměrů, projektů a akcí na rok 2023, 

- informace o kulturních, sportovních a společenských událostech, 

- informace sdělené starostou města, členy zastupitelstva města a veřejností v rámci 

rozpravy. 

 

 

 

 

 

………………………………….  ………………………………….  

Ing. Jitka Valchářová    PhDr. Radim Wolák 

ověřovatel     starosta města 

 

 

 

 

…………………………………. 

David Vedral 

ověřovatel 




